
 

 

Scoicile de apă dulce sunt arhicunoscute tuturor. Ne-am obisnuit să le vedem pe mal, aruncate de 

valuri, uneori le-am si consumat. Însă, nu multă lume știe că o parte din aceste specii sunt specii 

invazive, originare din alte zone ale globului, care au ajuns în apele noastre din vina oamenilor, 

care le-au transportat fără să iși dea seama sau le-au facilitat pătrunderea prin construirea de 

canale. Iar pătrunderea unor astfel de specii invazive în zone unde nu au fost prezente înainte este 

un fenomen cât se poate de nociv pentru fauna acvatică și biodiversitate în general. 

Dr. Noe Ferreira Rodriguez este specialist în acest grup interesant de viețuitoare, iar proiectele pe 

care le-a dezvoltat până în prezent sunt centrate pe modul în care astfel de specii invazive 

interactioneaza cu speciile native, ca si pe studiul asociațiilor de bivalve europene. Cei care vor sa 

cunoască mai mult despre modul în care sunt percepute bivalvele și despre modul în care pot fi 

studiate sunt invitati să participe la prezentarea de pe data de 5 aprilie. 

Vă așteptăm ! 


